

#	Indicativul standardului moldovenesc	Titlul standardului în limba română	Titlul standardului în limba rusă	Titlul standardului în limba engleză	Data adoptării standardului	Indicativul standardului european preluat	ICS1	ICS2	ICS3	Indicativul standardului moldovenesc înlocuit	Data din care se anulează standardul înlocuit
1	SM EN 18120-1:2026	Ambalaje. Proiectarea ambalajelor din plastic în vederea reciclării. Partea 1: Definiții și principii privind proiectarea ambalajelor din plastic în vederea reciclării	Упаковка. Проектирование пластиковой упаковки с учетом возможности вторичной переработки. Часть 1: Определения и принципы проектирования пластиковой упаковки с учетом требований к переработке	Packaging. Design for recycling of plastic packaging. Part 1: Definitions and principles for design-for-recycling of plastic packaging	03-06-26	EN 18120-1:2026	13.030.50	55.020			
2	SM EN 18120-3:2026	Ambalaje. Proiectarea ambalajelor din plastic în vederea reciclării. Partea 3: Procese de evaluare a sortabilității ambalajelor din plastic	Упаковка. Проектирование пластиковой упаковки с учетом возможности вторичной переработки. Часть 3: Методы оценки сортируемости пластиковой упаковки	Packaging. Design for recycling of plastic packaging. Part 3: Evaluation processes for the sortability of plastic packaging	03-06-26	EN 18120-3:2026	13.030.50	55.020			

3	SM EN 18120-4:2026	Ambalaje. Proiectarea ambalajelor din plastic în vederea reciclării. Partea 4: Linii directe pentru buteliile din PET	Упаковка. Проектирование пластиковой упаковки с учетом возможности вторичной переработки. Часть 4: Руководство по PET-бутылкам	Packaging. Design for recycling of plastic packaging. Part 4: Guideline for PET bottles	03-06-26	EN 18120-4:2026	13.030.50	55.020			
4	SM EN 18120-5:2026	Ambalaje. Proiectarea ambalajelor din plastic în vederea reciclării. Partea 5: Linii directe pentru ambalajele rigide din PET (cu excepția buteliilor)	Упаковка. Проектирование пластиковой упаковки с учетом возможности вторичной переработки. Часть 5: Руководство по жесткой упаковке из PET (кроме бутылок)	Packaging. Design for recycling of plastic packaging. Part 5: Guideline for PET rigid packaging (except bottles)	03-06-26	EN 18120-5:2026	13.030.50	55.020			
5	SM EN 18120-6:2026	Ambalaje. Proiectarea ambalajelor din plastic în vederea reciclării. Partea 6: Linii directe pentru ambalajele rigide din PE și PP	Упаковка. Проектирование пластиковой упаковки с учетом возможности вторичной переработки. Часть 6: Руководство по жесткой упаковке из полиэтилена (PE) и полипропилена (PP)	Packaging. Design for recycling for plastic packaging. Part 6: Guideline for PE and PP rigid packaging	03-06-26	EN 18120-6:2026	13.030.50	55.020			

6	SM EN 18120-7:2026	Ambalaje. Proiectarea ambalajelor din plastic în vederea reciclării. Partea 7: Linii directe pentru ambalajele flexibile din PE și PP	Упаковка. Проектирование пластиковой упаковки с учетом возможности вторичной переработки. Часть 7: Руководство по гибкой упаковке из полиэтилена и полипропилена	Packaging. Design for recycling of plastic packaging. Part 7: Guideline for PE and PP flexible packaging	03-06-26	EN 18120-7:2026	13.030.50	55.020			
7	SM EN 18120-8:2026	Ambalaje. Proiectarea ambalajelor din plastic în vederea reciclării. Partea 8: Linii directe pentru ambalajele rigide din PS și XPS	Упаковка. Проектирование пластиковой упаковки с учетом возможности вторичной переработки. Часть 8: Руководство по жесткой упаковке из полистирола (PS) и экструдированного пенополистирола (XPS)	Packaging. Design for recycling of plastic packaging. Part 8: Guideline for PS and XPS rigid packaging	03-06-26	EN 18120-8:2026	13.030.50	55.020			
8	SM EN 18120-9:2026	Ambalaje. Proiectarea ambalajelor din plastic în vederea reciclării. Partea 9: Linii directe pentru ambalajele din EPS	Упаковка. Проектирование пластиковой упаковки с учетом возможности вторичной переработки. Часть 9: Руководство по упаковке из пенополистирола	Packaging. Design for recycling of plastic packaging. Part 9: Guideline for EPS packaging	03-06-26	EN 18120-9:2026	13.030.50	55.020			

9	SM EN 18120-10:2026	Ambalaje. Proiectarea ambalajelor din plastic în vederea reciclării. Partea 10: Procesul de evaluare a reciclabilității ambalajelor din plastic. Protocoale pentru buteliile din PET	Упаковка. Проектирование пластиковой упаковки с учетом возможности вторичной переработки. Часть 10: Процесс оценки возможности вторичной переработки пластиковой упаковки. Протоколы для PET-бутылок	Packaging. Design for recycling of plastic packaging. Part 10: Recyclability evaluation process for plastic packaging. Protocols for PET bottles	03-06-26	EN 18120-10:2026	13.030.50	55.020			
10	SM EN 18120-11:2026	Ambalaje. Proiectarea ambalajelor din plastic în vederea reciclării. Partea 11: Procesul de evaluare a reciclabilității ambalajelor din plastic. Protocoale pentru ambalajele rigide din PET (cu excepția buteliilor)	Упаковка. Проектирование пластиковой упаковки с учетом возможности вторичной переработки. Часть 11: Процесс оценки возможности вторичной переработки пластиковой упаковки. Протоколы для жесткой упаковки из PET (кроме бутылок)	Packaging. Design for recycling of plastic packaging. Part 11: Recyclability evaluation process for plastic packaging. Protocols for PET rigid packaging (except bottles)	03-06-26	EN 18120-11:2026	13.030.50	55.020			

11	SM EN 18120-12:2026	Ambalaje. Proiectarea ambalajelor din plastic în vederea reciclării. Partea 12: Procesul de evaluare a reciclabilității ambalajelor din plastic. Protocoale pentru ambalajele rigide din PE și PP	Упаковка. Проектирование пластиковой упаковки с учетом возможности вторичной переработки. Часть 12: Процесс оценки возможности вторичной переработки пластиковой упаковки. Протоколы для жесткой упаковки из полиэтилена (PE) и полипропилена (PP)	Packaging. Design for recycling of plastic packaging. Part 12: Recyclability evaluation process for plastic packaging. Protocols for PE and PP rigid packaging	03-06-26	EN 18120-12:2026	13.030.50	55.020			
12	SM EN 18120-13:2026	Ambalaje. Proiectarea ambalajelor din plastic în vederea reciclării. Partea 13: Procesul de evaluare a reciclabilității ambalajelor din plastic. Protocoale pentru ambalajele flexibile din PE și PP	Упаковка. Проектирование пластиковой упаковки с учетом возможности вторичной переработки. Часть 13: Процесс оценки возможности вторичной переработки пластиковой упаковки. Протоколы для гибкой упаковки из полиэтилена (PE) и полипропилена (PP)	Packaging. Design for recycling of plastic packaging. Part 13: Recyclability evaluation process for plastic packaging. Protocols for PE and PP flexible packaging	03-06-26	EN 18120-13:2026	55.020	83.080.20			

13	SM EN 18120-14:2026	Ambalaje. Proiectarea ambalajelor din plastic în vederea reciclării. Partea 14: Procesul de evaluare a reciclabilității ambalajelor din plastic. Protocoale pentru ambalajele rigide din PS și XPS	Упаковка. Проектирование пластиковой упаковки с учетом возможности вторичной переработки. Часть 14: Процесс оценки возможности вторичной переработки пластиковой упаковки. Протоколы для жесткой упаковки из полистирола (PS) и экструдированного пенополистирола (XPS)	Packaging. Design for recycling of plastic packaging. Part 14: Recyclability evaluation process for plastic packaging. Protocols for PS and XPS rigid packaging	03-06-26	EN 18120-14:2026	13.030.50	55.020			
14	SM EN 18120-15:2026	Ambalaje. Proiectarea ambalajelor din plastic în vederea reciclării. Partea 15: Procesul de evaluare a reciclabilității ambalajelor din plastic. Protocoale pentru ambalajele din EPS	Упаковка. Проектирование пластиковой упаковки с учетом возможности вторичной переработки. Часть 15: Процесс оценки возможности вторичной переработки пластиковой упаковки. Протоколы для упаковки из пенополистирола	Packaging. Design for recycling of plastic packaging. Part 15: Recyclability evaluation process for plastic packaging. Protocols for EPS packaging	03-06-26	EN 18120-15:2026	13.030.50	55.020			

15	SM EN 18140:2026	Orașe și comunități durabile și inteligente. Soluții bazate pe natură (NbS). Terminologie și clasificare	Устойчивые и «умные» города и населённые пункты. Экологические решения (NbS). Терминология и классификация	Sustainable and smart cities and communities. Nature-based solutions (NbSs). Terminology and classification	03-06-26	EN 18140:2026	13.020.20				
16	SM EN 18168:2026	Aer înconjurător. Biomonitorizare cu ajutorul plantelor superioare. Metoda de expunere standardizată a plantei raigras	Атмосферный воздух. Биомониторинг с помощью высших растений. Метод стандартизированного экспонирования райграса	Ambient air. Biomonitoring with higher plants. Method of the standardized ryegrass exposure	03-06-26	EN 18168:2026	13.040.20				
17		Identificare personală. Cerințe pentru produsele biometrice. Partea 1: Cerințe generale și definirea profilului de aplicație	Идентификация личности. Требования к биометрическим продуктам. Часть 1: Общие требования и определение профиля применения	Personal identification. Requirements for biometric products. Part 1: General requirements and application profile definition	03-06-26	CEN/TS 18212-1:2026	35.240.15				
18	SM CEN/TS 18212-2:2026	Identificare personală. Cerințe pentru produsele biometrice. Partea 2: Teste de interoperabilitate	Идентификация личности. Требования к биометрическим продуктам. Часть 2: Испытания на совместимость	Personal identification. Requirements for biometric products. Part 2: Interoperability tests	03-06-26	CEN/TS 18212-2:2026	35.240.15				